
 

Podpisy overovateľov:  

 Zápisnica OZ 15.4.2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 15.4.2024 o 19:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. 

Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka  

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
4.  Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva – pridaný bod programu 
5. Správa z rokovania finančnej komisie 
6. VZN č.2/2024 ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.5/2023 o  výške príspevku za pobyt dieťaťa 

v materskej škole, o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť 
ŠKD, o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa alebo žiaka na čiastočnú úhradu 
nákladov a určenie podmienok úhrady v školskej jedálni  

7. Zásady hospodárenia s majetkom obce – dodatok č. 1 
8. Predaj pozemku vo vlastníctve obce 
9. Správa o činnosti  hlavnej kontrolórky za rok 2023 
10. Úverová zaťaženosť obce 
11. Schválenie investičných akcií obce pre rok 2024 

K bodu č. 1 

Starostka obce na úvod privítala všetkých prítomných poslancov, hlavnú kontrolórku a verejnosť na 
riadnom zasadnutí OZ a otvorila rokovanie. Skonštatovala, že sa zo zasadnutia vyhotovuje zvukový 
záznam. 
 

K bodu č. 2  

Starostka obce povedala, že poslanci obdržali pozvánku, materiály, návrh uznesení a na základe toho 
určuje za zapisovateľku p. Ing. Ninu Masárovú a za overovateľov navrhuje p. Janku Masárovú a p. 
Rudolfa Škriečku.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

K bodu č. 3 

Starostka obce sa opýtala poslancov, či môžu rokovať podľa programu z pozvánky, ktorú im poslala. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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Starostka obce dodala, že zabudla do pozvánky uviesť bod kontroly plnenia uznesení z 
predchádzajúceho zastupiteľstva a rada by ho do programu pridala.  
 

K bodu č. 4 

Starostka obce povedala, že 22.3.2024 bolo zastupiteľstvo, kde mali uznesenia ohľadom 
overovateľov, zapisovateľky, programu a potom rokovali o tom, že schválili vecné bremeno rodine 
Hluchej za účelom zriadenia elektrickej prípojky. Povedala, že bolo prítomných šesť poslancov zo 
siedmych a za zriadenie vecného bremena bolo šesť poslancov. Povedala, že ďalej rokovali o ďalších 
investičných akciách, ale hlavným bodom bolo schválenie toho vecného bremena. Starostka obce 
navrhla zobrať na vedomie kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva a dala 
poslancom hlasovať. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 5 

Starostka obce pokračovala ďalším bodom programu, ktorým bola správa z FK. Dala slovo 
predsedníčke komisie p. Mgr. Daniele Kontinovej.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že FK predchádzali 2 pracovné porady, a to pracovné stretnutie 
15.2 a 7.3.2024.  
Hlavným bodom pracovnej porady 15.2 bola informácia o plánovanej výzve od Miestnej akčnej 
skupiny na modernizáciu viacúčelového ihriska. Povedala, že p. starostka predložila návrh a cenovú 
ponuku, ktorá zahŕňala výmenu mantinelov a ochranných sietí v sume cca 27 tisíc €. Poslanci 
o pripravovanej výzve diskutovali, keďže ide opätovne o výzvu z MAS, ktorá nám zatiaľ nerefundovala 
náklady za amfiteáter. Povedala, že sa viedla diskusia ohľadom možného financovania tohto ihriska, 
poslanci nechali túto tému otvorenú a požiadali o potrebný čas na preštudovanie. Povedala, že na 
tejto porade bola ďalej predložená žiadosť p. Koštiala na opravu plota medzi školským areálom a jeho 
pozemkom. Povedala, že je p. Koštial ochotný si stĺpiky zakúpiť, zabetónovať, vykonať prácu, obec by 
prispela nákupom pletiva. Prítomní súhlasili s návrhom a odporučili zmerať dĺžku plota, aby bolo 
zrejmé, o aký rozmer ide. Ďalej starostka informovala predsedu stavebnej komisie, že je potrebné 
vykonať obhliadnu na „Hornom konci“ obce od p. Barteka smerom k „Jazeru“, kde bude potrebný orez 
konárov, taktiež požiadala, aby sa pozreli na problém s kanálom a neodtekajúcou vodou za rodinnými 
domami na „Veľkom rádku“. Ďalej starostka informovala o ponuke od energetickej spoločnosti 
ohľadom úspor a optimalizácie elektrickej energie v obci. Povedala, že sa p. poslanec Dinga opýtal, či 
sa riešili už cenové ponuky na rekonštrukciu školského bytu, požiadal o oslovenie p. Timoteja 
Beniana, aby poskytol CP na búracie práce v školskom byte. 
Povedala, že ďalšia pracovná porada bola 7.3 na základe ponuky alebo výzvy od MAS. Povedala, že 
na tejto porade sa stretli všetci poslanci, bol prítomný aj p. Nemček, ktorý poslancov informoval 
ohľadom pripravovaných výziev. 
Povedala, že sa FK stretla ešte 4.4. a v hlavnom bode sa zaoberali VZN č. 5/2023. Povedala, že 
v predmetnom VZN chýbali údaje ohľadom režijných nákladov a podmienky zníženia alebo odpustenia 
príspevkov. Povedala, že komisia zmeny prerokovala a navrhuje odsúhlasiť opäť nové VZN č. 2/2024 
a zároveň zrušiť uznesenie k predchádzajúcemu VZN. Ďalším bodom programu bol návrh dodatku č.1 
k smernici zásad hospodárenia s majetkom obce. Povedala, že navrhovaný dodatok sa týka článku 4, 
bodu B – prevod vlastníctva obecného majetku č.11 ods. F/3, kde ide o podmienky, kedy sa 
nevyžaduje znalecký posudok. Povedala, že po zapracovaní pripomienok komisia odporúča vložiť 
text: Stanovenie všeobecnej hodnoty prevádzaného majetku znaleckým posudkom sa nevyžaduje, ak 
výmera pozemku v majetku obce nepresahuje plochu 150 m2. Povedala, že komisia odporúča 
dodatok v tomto znení schváliť na nadchádzajúcom zastupiteľstve. Povedala, že sa ďalej komisia 
zaoberala výzvou od MAS, z ktorej by po splnení podmienok mohli požiadať o dotáciu na 
rekonštrukciu chodníkov v obci a pritom diskutovali o konkrétnych úsekoch, ktoré by spadali do 
konkrétnej výzvy, zaoberali sa predbežnými rozpočtami, ktoré dala p. starostka vypracovať p. 
rozpočtárke. Po diskusii bolo odporučené, že v prípade vyhlásenia výzvy by sa mohli zapojiť 
s projektom na chodník s označením úseku A, ktorý vedie od súpisného čísla 116 po súpisné číslo 
101. Povedala, že v bode rôzne starostka obce predložila aktuálny geometrický plán od p. Maťka, 
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ktorý chce odkúpiť pozemok vo vlastníctve obce a komisia odporúča predmetný pozemok predať za 
10€/1m2. Povedala, že taktiež bola predložená žiadosť od p. Maňa na kúpu pozemku, ktorú komisia 
posunula na prerokovanie stavebnej komisii. Ďalej predsedníčka komisie informovala prítomných, že 
HK poslala poslancom 2 dokumenty, a to o úverovej zaťaženosti obce a návrh súhrnnej správy za rok 
2023. nakoľko sa HK ospravedlnila a na komisii sa zo zdravotných dôvodov nezúčastnila, komisia sa 
týmito dokumentami nezaoberala. Prítomní sa ďalej zaoberali potrebou oplotenia pozemku pri škole 
susediacim s pozemkom p. Koštiala, oplotenie pozemku na cintoríne a oplotenie pozemku Fitness 
centra susediacim s pozemkom p. Naďa. Po krátkej diskusii sa poslanci zhodli, že je potrebné kúpiť 
pletivo takmer na 150m, avšak do budúcna bude potrebné aj oplotenie medzi školským areálom 
a budovou terajšieho múzea. Povedala, že na záver starostka obce požiadala prítomných členov 
stavebnej komisie, aby vykonali obhliadku múru na briežku, nakoľko by bolo dokončiť jeho 
rekonštrukciu.  
Starostka obce poďakovala za správu z FK a navrhla ju zobrať na vedomie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 6 

Starostka obce povedala, že tak, ako povedala predsedníčka FK, že sa zaoberali návrhom VZN č. 
2/2024, ktoré im prokurátor viackrát vrátil, ale majú to vykonzultované a ten návrh, ktorý tam mali, tak 
prokurátor povedal, že ten by mohol akceptovať. Starostka obce dala hlasovať za chválenie VZN 
č.2/2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.5/2023 o  výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej 
škole, o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť ŠKD, o výške 
príspevku zákonného zástupcu dieťaťa alebo žiaka na čiastočnú úhradu nákladov a určenie 
podmienok úhrady v školskej jedálni. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 7 

Starostka obce povedala, že by sa ďalej mali zaoberať dodatkom č.1 k Zásadám hospodárenia 
s majetkom obce Vaďovce tak, ako to predniesla predsedníčka FK. Požiadala p. Mgr. Danielu 
Kontinovú, či by to opätovne prečítala.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že nevie, či sa to zapracuje priamo k tomu, iba k vete priamo do 
toho článku 4 alebo takto prílohu zvlášť ako dodatok.  
Starostka obce povedala, že by potom mali ale schváliť opäť celé zásady.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, nech teda schvália dodatok a vloží sa to k tomu čl. 4, bod A. 
Prítomní o tom diskutovali a nakoniec dala starostka hlasovať za uznesnenie, že OZ schvaľuje úpravu 
v článku 4, bodu B, číslo 11 ods. F/3 v zásadách hospodárenia s majetkom obce.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 8 

Starostka obce pokračovala bodom predaja majetku vo vlastníctve obce, konkrétne p. Maťkovi. 
Povedala, že je to všetko prerokované, transparentné a zverejnené v zákonnej lehote. Opýtala sa, či 
má čítať celé uznesenie, nakoľko je toho veľa. Povedala, že celé znenie dostali v návrhu uznesenia 
a následne dala hlasovať za schválenie predaja pozemku vo vlastníctve obce z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa, a to pozemok reg. C, par. č. 285/2 v k.ú. Vaďovce, vedený ako  zastavaná plocha 
a nádvorie o výmere 60 m2, ktorý je vytvorený odčlenením z pozemku reg. E par. č. 398/5 v k.ú. 
Vaďovce, vedeným ako zastavaná plocha a nádvorie o výmere 16 669m2 za sumu 10€/1m2. 
Povedala, že bol na to vyhotovený geometrický plán a pozemok bude slúžiť budúcemu vlastníkovi ako 
vchod do jeho rodinného domu.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 9 

Starostka obce pokračovala Správou o činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2023 a dala slovo p. Ing. 
Mgr. Renáte Sakovej.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková sa opýtala, či to má všetko čítať, že je toho 8 strán.  
Starostka obce povedala, že si myslí, že sa s tým už oboznámili, že dokumenty dostali.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že môžu rovno prejsť na pripomienky.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sú v dokumente na strane 3 zle uvedené niektoré dátumy, na 
strane 4 je vypísaných len 6 zasadnutí OZ zo siedmych. Ďalej upozornila na chyby v plnení uznesení.  
P. Ing. Peter Dinga upozornil tiež na jeden zle uvedený dátum v dokumente.   
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či sú nájmy uhradené tak, ako v dokumente HK uvádza. 
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že sú januárové nájmy už uhradené, hoc to do toho roku 
nepatrí, ale je to kvôli tomu, aby mali informáciu, že sú tam tie záväzky splnené.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa ďalej opýtala na interné predpisy, ktoré boli schválené. Opýtala sa, či 
zásady podávania musia brať na vedomie alebo nie, lebo k tomu neprišlo.  
Starostka obce odpovedala, že sa to nemusí schvaľovať a overili si to aj u audítorky.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že to vypracovala ona, nakoľko na to mala školenie. 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa  opýtala na to, že je v dokumente napísané, že stav kontroly PHM je 
nesplnený zo zdravotných dôvodov, povedala, že aj minule to brali na vedomie s tým, že je to 
nesplnené a preto sa pýta, či je to stále nesplnené.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková odpovedala, že áno, že to nie je splnené, ale má to na mysli.   
Starostka obce povedala, že navrhujú, aby HK si veci dopracovala a opravila a ak by to spravila, tak 
berú na vedomie jej Správu o činnosti HK za rok 2023. 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 10 

Starostka obce pokračovala s úverovou zaťaženosťou obce Vaďovce a dala slovo HK.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že ju nebude celú čítať, ale jej povinnosťou je raz do roka 
informovať o úverovej zaťaženosti obce, ak má obec zobraný úver na investičné akcie a informovať 
Ministerstvo financií o úverovej zaťaženosti obce, že či sú oba parametre dodržané, a to 60% a 25%. 
Povedala, že vyrátala dlhovú službu a v jednom vyšlo 12,71% zo 60% a tým prvú podmienku  dodržali 
a neprekročili 60% skutočných bežných príjmov predchádzajúceho rozpočtového roka a druhú 
podmienku dodržali tak isto, čo je vlastne 25% skutočných bežných príjmov predchádzajúceho 
rozpočtového roka znížených o prostriedky poskytnuté v príslušnom rozpočtovom roku obci alebo 
vyššiemu územnému celku z rozpočtu iného subjektu verejnej správy, prostriedky poskytnuté z 
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Európskej únie a iné prostriedky zo zahraničia alebo prostriedky získané na základe osobitného 
predpisu. Povedala, že tam majú 10,64% z 25% a myslí si, že naozaj dodržali obidve podmienky.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či sa to robí z roku 2023.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že je to úverová zaťaženosť k 31.12.2023 a údaje o bežných 
príjmoch sa zo zákona berú z predchádzajúceho roka, čiže z roku 2022.  
Starostka obce navrhla zobrať na vedomie správu HK o úverovej zaťaženosti obce Vaďovce za rok 
2023. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 11 
Starostka obce navrhla, aby si v poslednom bode chválili investičné akcie na rok 2024. Povedala, že 
ide o nákup pletiva na ohradenie školského pozemku, Fitness centra a cintorín, čo je 7 balíkov pletiva 
po 25m a šponovací drôt. Povedala, že navrhuje obecnému zastupiteľstvu nákup realizovať 
z rezervného fondu obce.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že na FK debatovali o tom, že by to išlo z rozvoja obce. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to bolo na FK povedané tak, že by sa čerpalo z RF v prípade, 
že by sa začal robiť chodník a že by sa dorobil z RF.  
Starostka obce súhlasila a pokračovala, že sa na FK dohodli, že by sa realizovala rekonštrukcia 
chodníka pri štátnej ceste, úsek A, a to od rodiny Kubrickej po rodinu Matušovičovú, a to cez schému 
MAS.  
Starostka obce pokračovala, že by poslancom rada opätovne navrhla, aby si schválili opravu 
vodovodu alebo prívodu vody do šatní TJ. Povedala, že nevie, koľko to bude stáť a opýtala sa, či by to 
financovali z RF.  
Poslanci súhlasili, že by to mohlo byť financované z RF.  
Ďalej starostka obce povedala, že by im chcela opätovne navrhnúť dorobiť múrik na briežku. 
Povedala, že cena bola 8,5 tisíc € a ona zohnala 6 400€, čiže platili nejakých 2 200€ a ostali im tie 
peniaze. Povedala, že p. Dinga spolu so stavebnou komisiu sa dohodli, že ešte nejde o havarijný stav. 
Povedala, že ale keď ten havarijný stav bude, tak ich to bude stáť omnoho viac, keď to budú 
opravovať. Povedala, že im to opätovne navrhuje aj napriek tomu, že to nemajú v prioritách, že by tie 
priority teda trochu zmenili a tých cca 7 tisíc € na to uvoľnili. Povedala, že ľudia platia dane, že ich 
nakoniec zvýšili, takže by bolo dobré, keby si tú prácu dorobili a nenechali ju takú rozrobenú. 
Pokračovala ohľadom mantinelov na ihrisku a požiadala poslancov, aby sa vyjadrili lebo ak to nemá 
byť z MAS, tak povedal Peter Nemček, že by sa mohli nájsť nejaké peniaze na jeseň. Povedala, že im 
chce povedať ešte jednu takú vec, že teraz je doba, kedy by mali čo najviac čerpať európske peniaze 
a vie, že sa im to zdá všetko akosi drahé, ale ju to netrápi, pretože tam ide napr. 20 tisíc € 
z európskych peňazí a zvyšok je náš, ale z našich peňazí my nikdy nespravíme tie mantinely do 
budúcnosti v takej kvalite, aby to bolo také pekné. Ak by to spravili z dosiek, volala do Bziniec na pílu 
a pán odtiaľ povedal, že ak by sme chceli také mantinely napríklad zo smreku, tak by ich to stálo tiež 
okolo 5 tisíc € a vydržalo by to možno 10 rokov a na mantinely z projektu MAS dávajú životnosť 20 
rokov. Hovorí, aby sa nebáli tých projektov, pretože obec nemá na to, čo sa môže vybudovať 
s použitím tých peňazí. Povedala, že je to pre ňu drina manažovať tie projekty, ale išla by do toho lebo 
je na tom ihrisku dennodenne minimálne desať detí a je ihrisko využívané. Povedala, že teraz na tom 
netrvá, aby o tom rozhodli, ale bola by rada, keby si to premysleli lebo si myslí, že naše peniaze sa 
nikdy nedostaneme k takej kvalite a nebudeme na to mať lebo tu majú iné veci, ktoré sú prednejšie.  
Starostka obce pokračovala, že by dala postupne hlasovať za jednotlivé investičné akcie. Začala 
nákupom pletiva.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či už sú nejaké cenové ponuky na pletivo.  
Starostka obce odpovedala, že p. Ing. Nina Masárová vypracovala tabuľku s CP a vybrali nakoniec 
ponuku z Levíc.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či skúsili plotové centrum z Myjavy, že tam majú minimálne o 15% nižšie 
ceny ako inde.  
P. Ing. Nina Masárová povedala, že sa na to pozrie.  
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Starostka obce navrhla hlasovať za nákup 7 balíkov pletiva so šponovacím drôtom. Povedala, že ide 
o pletivo na školu, Fitness centrum a cintorín. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka ďalej navrhla podať žiadosť na realizáciu rekonštrukcie chodníka pri štátnej ceste Úsek A – 
od rod. Kubrickej po rod. Matušovičovú cez finančnú schému Miestnej akčnej skupiny. 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či je výzva už vyhlásená.  
Starostka obce odpovedala, že áno. 
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či tam bol p. Setnický. 
P. Miroslav Stančík odpovedal, že nebol a robiť to ani nebude, že s ním bol. 
Starostka obce povedala, že pri podaní žiadosti ešte nemusia mať určeného zhotoviteľa a ani 
uzavreté verejné obstarávanie. Povedala, že na to je čas, až keď príde zmluva.  
Starostka obce dala za uznesenie hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce pokračovala investičnou akciou opravy vodovodu pri kabínach TJ. Ide o opravu 
vodovodnej prípojky, vodovodu a financovalo by sa to z RF.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Ďalej starostka obce dala hlasovať za dokončenie rekonštrukcie briežku z rezervného fondu obce.  
P. Rudolf Škriečka sa opýtal, kto by to robil. 
P. Miroslav Stančík odpovedal, že to by p. Setnický urobil. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 3 poslanci: p. Michal Držík, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 2 poslanci: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga 
Zdržal sa: 2 poslanci: p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Rudolf Škriečka 
 
Starostka povedala, že by im rada povedala ešte toľko, že už to viackrát zaznelo, že sa nič nerobí 
a na vine že je starostka. Povedala, že ona im tu teraz navrhla, aby sa to spravilo. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že nie, že na vine je Kontinová.  
Starostka obce povedala, že nie Kontinová.  
P. Ing. Peter Dinga dodal, že ešte Dinga za to môže, že sa nič nerobí, že mu to vytkla na x finančných 
komisiách.  
Starostka obce povedala, že ona sa pokúsi na to nejaké peniaze zohnať a nech sa potom ale 
nehovorí, že sa za starostky nič nerobí. Povedala, že ona je hlboko presvedčená, že by sa to malo 
dorobiť.  



Zápisnica OZ Vaďovce          
           Strana 7 z 10 

Podpisy overovateľov:      

P. Ing. Peter Dinga povedal, že aj on je o tom hlboko presvedčený, ale nie tento rok.  
Starostka obce povedala, že ak sa ten briežok dostane do havarijného stavu, tak ich to môže potom 
stáť aj o 5 tisíc € viac.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že čakali tri roky, kým sa to začalo robiť.  
Starostka obce povedala, že to ale nebola jej vina, pretože na  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ide o to, že už pred tromi rokmi riešili, že ide o havarijnú 
situáciu a až po troch rokoch sa začalo niečo s tým briežkom robiť.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že tá časť briežku, čo sa urobila, bola v havarijnom stave a nestála kvôli 
tomu, že je v havarijnom stave o 2 alebo 6 tisíc € navyše. Povedal, že za neho sa to spravilo za 
primeranú cenu s ktorou je stotožnený a spokojný, ale to štádium v akom briežok bol, že sa to 
zábradlie celé hýbalo, tak to na tej druhej strane nehrozí na najbližšie 2-3 roky.  
P. Miroslav Stančík povedal, že sa tam drobí betón.  
Starostka obce sa opýtala, že ak by na to zohnala peniaze, či by s tým súhlasili.  
P. Peter Dinga povedal, že to sú také rečnícke otázky. 
Starostka obce povedala, že ide o to, aby bolo jasné, že ona zoženie peniaze, potom padnú do 
rozpočtu a nebude sa robiť to, na čo to ona chcela určiť. Povedala, že by ich chcela džentlmensky 
poprosiť, že ak ona zoženie tie peniaze, že dovolia spraviť ten múrik.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že keď sa odrobilo kvantum roboty navyše okolo školy a myslí si, že sa 
tam tisíce ušanovali, čo odviedol Miro Stančík, Jaro, on a tiež si nevydobíjal peniaze, že ušanoval 15 
tisíc a toto bude Dingova akcia, na ktoré ich on použije. Povedal, že tvoria nejaký kolektívny orgán, 
niečo sa spísalo, tak nech uzavrú pár vecí z toho, na čo prišli oni a dva roky sa môžu venovať briežku.  
Starostka obce povedala, že vedia, čo sa už o nej hovorí, že nechcú robiť nič a poslanci čakajú, kým 
ona skončí. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to starostka prekrúca, že nič nechcú robiť a že on tam povedal, že je 
za každé efektívne čerpanie eurofondu, že aj chodník schválili. 
Starostka obce povedala, že sa hovorí, že nič nechcú uvoľniť z rezervného fondu, že čakajú, kým ona 
odíde a potom sa bude robiť. 
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, od koho to má.  
Starostka obce povedala, že už jej to veľa ľudí povedalo.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to nie je pravda. 
Starostka obce povedala, že ona to tak počula a neboli to jej rodinní príslušníci a boli to úplne cudzí 
ľudia. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že ich kľudne môže preskúšať, že ak začnú robiť školský byt a myslí si, 
že tam za to zdvihnú aspoň šiesti ľudia ruku.  
Povedala, že vyzvala Timoteja a neprišiel. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že on nehovorí o CP, ale hovorí o princípe, že ak hovorí, že to je pravda, 
že nechcú uvoľniť peniaze z RF, tak nech ich preskúša, či ich neuvoľnia. 
Starostka obce povedala, že už Marekovi dvakrát hovorila a že tam bol ten šéf a ešte stále to nie je 
hotové.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že tam boli s ním a venuje tomu čas tak, ako ona a je tam vždy, keď 
zavolajú.  
Starostka obce povedala, že  majú CP od p. Kutláka, ale potrebujú viac ponúk a nevie, kto by sa na to 
ešte dal.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že na p. Kutláka počul veľmi dobré recenzie.  
Starostka obce súhlasila a povedala, že by s tým mohli aj chvíľku počkať lebo má byť schválená 
novela zákona o verejnom obstarávaní, že do 50 tis. € nebude potrebné robiť verejné obstarávanie 
a mohli by si vybrať zhotoviteľa na priamo.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ak by boli úspešní vo výzve na chodníky, tak 2/3 sumy budú 
aj tak platiť z RF a to je ďalších 40 tis. €. 
Starostka obce sa opýtala, či si dali teda ten lacnejší alebo drahší rozpočet na ten chodník.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že na FK sa dohodli na tej drahšej varianty a tak, že by sa 
vymenili aj obrubníky, všetko komplet.  
Prítomní ďalej o rekonštrukcii chodníka diskutovali. 
Starostka obce povedala, že na MAS oznámi, že plánujú rekonštrukciu chodníka za ten drahší 
rozpočet, kde je kompletná rekonštrukcia.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by sa ešte chcela vrátiť k tomu, že ako povedala starostka, že 
sa tam bránia a nevyužívajú eurofondy, tak si myslí, že ponuka na eurofondy nebola a ak bola, tak 
nemali žiadny nárok a myslí si, že nespĺňali žiadne podmienky a nemá informáciu, že by boli aktuálne 
nejaké výzvy, kde by sme sa mohli zapojiť.  
Starostka obce povedala, že to má pravdu. 
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P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že preto by rada tú vetu obhájila tým, že eurofondom sa 
nebránia. Ďalej povedala, že MAS vyhlásila výzvu a stále sme v tom vedomí, že majú nárok na 17,5 
tis. €, ktoré môžu čerpať z MAS. Povedala, že v podstate ide o to, či idú realizovať chodník alebo 
multifunkčné ihrisko. Povedala, že sa rozhodli pre chodníky a myslí si, že je dôležité povedať to, že 
napriek tomu, že by chodníky stáli 60 tis. €, oni ich musia z RF zaplatiť, čiže 80 tis. €, ktoré tam 
momentálne majú, ak by sa chodník za pol roka realizoval, 60 tis. € pôjde na chodník, pretože 17,5 
tis.€ možno príde, nevedia kedy a myslí si, že to je dosť dôležitá informácia. Povedala, že MAS im tak 
isto ponúkla dotáciu na amfiteáter a 3,5 roka im amfiteáter stojí, a stojí im tam v tom stále 24 tis. €. 
Povedala, že nebude obhajovať len seba, že sa niečomu bráni, ale naozaj sa nebráni žiadnej 
investičnej akcii, je ochotná čokoľvek, ale naozaj je dôležité si zvážiť, či na to majú peniaze, povedala, 
že školský byt bol tiež na pretrase už rok, že by sa mohol realizovať a momentálne, ak by išli do 
rekonštrukcie chodníka, tak sa podľa nej ani školský byt zatiaľ nebude realizovať. Ďalej povedala, že 
sa asi pred rokov dohodli na realizácii oplotenia a úpravu cintorína, do dnešného dňa sa tam tiež nič 
moc neurobilo, okrem vyčistenia. Povedala, že plot sa tam teraz ide robiť, ale nie sú tam stále 
vytýčené chodníky a dokončené to tak isto nie je a je to investičná akcia, ktorú je tiež potrebné 
zrealizovať. Povedala, že tam nejde obhajovať, že čo Kontinová hovorí a že starostka povedala, že sa 
ona niečomu bráni a povedala, že ona sa ničomu nebráni. Povedala, že sa bráni Kontinová s Dingom.  
Starostka obce povedala, že to povedali oni sami.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že áno lebo starostka povedala, ako stále počúva, že všetko 
Kontinová s Dingom.   
P. Jaroslav Bača povedal, že by možno stačilo tým ľudom, čo jej to hovoria, im to takýmto štýlom 
vysvetliť a myslí si, že to pochopia. 
Starostka obce povedala, že ona povedala, že teraz začína byť doba, kedy budú vypisované výzvy 
a aby sa do budúcnosti nebáli a vie, že ak by bolo niečo pre nich vhodné, tak im to povie 
a samozrejme by do toho snáď išli.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by sa zase museli poodsúvať veci, ktoré sú už schválené, len 
aby sa dokončil briežok a o to jediné jej ide, aby dokončili to, čo začali, či už cintorín alebo iné veci.  
P. Miroslav Stančík sa opýtal, či sa na cintoríne bude meniť len pletivo a či netreba stĺpiky.  
Starostka obce odpovedala, že stĺpiky budú musieť ešte dokúpiť. 
Poslanci o plote na cintoríne diskutovali.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že je tam relatívne dostatočne široké miesto na chodník. Povedal, že sa 
blížia k letu a mohli by sa tam niekedy stretnúť, pozrieť si to a dohodnúť sa, čo a ako.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že oni už tam boli, riešili to, len sa s tým nič ešte neurobilo.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že táto vec bola uzavretá s tým, že keď sa to schválilo, že sa budú 
rezervovať nejaké chodníky na cintoríne, tak starostka povedala, že to bude súčasť tej novej 
internetovej stránky a tam sa s tým už bude rátať, a niekto ako geodet preklopí tie nejaké cesty do 
reality, že tam natlčie kolíky, spravila by sa jednoduchá úprava terénu, nech už je to pohľadovo vidieť, 
že už je to zarezervované na cestu alebo chodník a nech tam už žiadne hrobové miesto nepribudne. 
Povedal, že na tom sú dohodnutí, len sa to neudialo.  
P. Jaroslav Bača povedal, že je to rozumnejšie ako briežok.  
Starostka obce povedala, že už tam asi dvakrát volala a neozvali sa jej.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že už je to druhý rok, že schválili ten poriadok cintorína, v ktorom 
to malo byť a bol dodatok, že sa tam zakreslí aj toto.  
Starostka obce povedala, že im už minimálne dvakrát volala a stále to neurobili a potom na to človek 
aj zabudne, ale už si to napísala. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že čo sa týka tých eurofondov, tak áno, tá suma 60 tis. € je závratná, čo 
sa týka toho, že to vlastne zoberie peniaze z toho fondu, ktorý sa nejakú dobu formoval a keď 
starostka hovorí, že v blízkej budúcnosti nás tie výzvy budú čakať, tak to sú peniaze na tie 
spoluúčasti, čo budú potrebovať. Povedal, že stále dbá na to efektívne využitie peňazí a to ale 
starostku neobviňuje z neefektívnosti a to podotkne.  
Starostka obce povedala, že teraz by z toho plánu obnovy mali byť výzvy, že by tam vôbec nemali byť 
vôbec žiadne spolufinancovania.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že si myslí, že každý z nich žije doma tak, že nejakú rezervu má, sfúkne 
strechu, zatekalo do školy a vidí, čo to spôsobilo, že mali vtedy v RF len 4 000€ a všetko to musel byť 
úver, aby tam netieklo a hygiena nezavrela školu. Povedal, že to bol stres, ktorý na seba prijal 
poslanec a musel sa nejak rozhodnúť. Povedal, že preto, ak to môže robiť inak, že človek má mať 
rezervu, aj obec a preto apeluje na takéto veci, aby sa RF neminul do tla.  
Starostka obce povedala, že ani ona by to nechcela.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že preto jej to pripomína lebo napríklad minúť v jednom roku 60 tisíc € 
z RF, ktoré sa dávali dokopy 4-5 rokov, tiež nie je dobré.  
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Starostka obce povedala, že iné obce to majú tak, že šetria 3-4 roky a potom niečo spravia.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že aj o vode na ihrisku sa bavia asi 2 roky a je ju určite potrebné 
spraviť.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že keď aj p. Setnický povedal hentú sumu, dobre, on sa ho zastane a on 
mu to tiež nedá na papieri, tiež by sem každý chcel prísť a opýtal sa, či zo 70€ povie teraz, že bude 
180€ meter stáť. Aby neostali z 60 tis. € na 150 tis. €. 
Starostka obce povedala, že to háda, že nie.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že jemu len o to ide a že nie je proti eurofondom.  
Starostka obce povedala, že tie rozpočty, čo sú urobené, tak na to je nejaký program a tam sa musí 
všetko dať a ona za to nemôže, že to tak vychádza. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že verí aj tomu rozpočtárovi, že to robí na základe nejakej kalkulácie 
v nejakom programe, ale keď má povedať, že človek, ktorý robí stavbárčinu, príde a povie, že robil x 
chodníkov a vie sa k tomu priblížiť a je to polovica z toho, tak aj jemu verí.  
Starostka obce povedala, že jej stačí len tá informácia, že pôjdu do tej drahšej varianty, ktorá bola od 
rozpočtárky. Povedala, že to ale neznamená, že to bude 60 tis. € a môže to byť aj 40 tis. €.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to môže byť aj 68 tis. €. 
Starostka obce povedala, že je to tak lebo pôjde o to, kto sa prihlási za realizátora.  
P. Ing. Peter Dinga navrhol starostke vyvinúť nejakú iniciatívu, mať chyteného nejakého takého 
stavebníka, ktorý je jej spriaznený prácami, ako má napríklad Miro Cibulka má p. Kopinca a sú s ním 
spokojní a že si vychádzajú.  
P. Miroslav Stančík povedal, že aj jeho sa pýtal a ani on by do toho nešiel. 
Starostka obce povedala, že chodník, čo je pred Mozolom, tak to im robil Boris Petrovič s Vilom a toho 
by sa ešte mohla opýtať. 
P. Jaroslav Bača povedal, že ak to má byť tak, ako je ten chodník, tak nevie.  
Starostka obce povedala, že sa vyhlási výberové konanie a podľa najnižšej ceny sa vyberie, že ona 
tam nikoho dávať nebude.  
P. Miroslav Stančík spomenul Profitstav Krajné a tí robia v krajnom. Povedal, že však dobré firmy sú 
rezervované už aj 2 roky dopredu a minimálne na tento rok určite.  
Starostka povedala, že uvidia, kedy im to schvália a snáď to nebude na jeseň lebo nevie, koľko potom 
budú mať čas na realizáciu.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že p. Stančík naznačil, že bude potrebné pri rekonštrukcii chodníka 
odstaviť jeden dopravný pruh a osadiť dopravné značenie. Opýtal sa, či to budú náklady stavebníka. 
Povedal, že on sa v Trenčíne pýtal, či by im ako kraj neprispeli na opravu múrika, vlastne že ten múrik 
vznikol nejakou sanáciou cesty, to vyvýšenie, a oni mu povedali, že na to by im nedali, ale s 
dopravným zabezpečením a zabezpečením stavby nemajú problém. Povedal, že by bolo dobré to 
pozisťovať a nezľaknúť sa takýchto vecí, ak s tým vie pomôcť Krajský dopravný úrad. 
P. Ing. Hana Šimovičová sa opýtala na kanál, ktorý sa riešil pri ich dome a či sa to nejak doriešilo.  
Starostka obce povedala, že tam stavebná komisia ešte pôjde.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že hovoril s Marekom Koštialom a on sa čudoval, že ten Adam išiel na 
úrad z toho titulu, že ho neoslovil a nebola medzi nimi predtým žiadna komunikácia. Povedal, že tam 
bol s Mirom a Miro bol v podstate pri tom zhotovovaní toho múra a spoločne s Adamom tvrdili, že ten 
prietok tam bol dodržaný a Marek Koštial tvrdí, že nie.  
P. Miroslav Stančík povedal, že je jednoduché tam spraviť sondu z tej strany. 
Starostka obce sa opýtala, či tam nechali rulu.  
P. Miroslav Stančík povedal, že on ju obišiel, ale ako si to on zabetónoval, tak to on nevie lebo pri 
betonáži nebol.  
Starostka obce povedala, že on za ňou prišiel s tým, že on tam má „Benátky“.  
Prítomní o tom ďalej diskutovali a starostka požiadala stavebnú komisiu, aby sa na to ešte išli pozrieť.   
P. Ing. Hana Šimovičová sa ďalej opýtala, či už je pustená voda na cintoríne.  
Starostka obce odpovedala, že snáď už ju pustili a že je ešte len apríl. Ďalej povedala, že pracovníci 
obce sa teraz venujú konárom a chce, aby začali opäť kosiť.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že bola stavebná komisia u p. Maňu, kde videli tú situáciu a on tvrdí, že 
bude potrebné sa poradiť s tým dopravným inžinierom lebo tá situácia, ktorá tam je a ako si to on 
predstavuje, je neriešiteľné. Povedal, že aby sa oni nedostali do nejakého stretu záujmu alebo 
konfliktu, že mu to odsúhlasili na tú stavbu. Povedal, že za seba hovorí, že by sa rád toho odpredaja 
ešte zatiaľ zdržal. 
Starostka obce sa opýtala, či mu to tak aj naznačili.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že sa debatovalo opatrne a s tým spodným prúžkom, čo si už od obce 
odkúpil a má ho oproti sebe a čo pokračuje dole na susedov, stále je to ešte v zákryte pred jeho 
chalupou, čiže by sa neuberalo susedom a s tým, ako by tam stáli, by nebol problém. Povedal, že ale 
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tie trojuholníky, čo lemujú cestu, tak tam, už aj tí, čo chodia na „chrastu“, majú s tým problém, a ak 
tam začne mávať auto, tak to nebude dobré.  
Starostka obce povedala, že p. Ing. Mináriková navrhuje, aby si od niekoho povyše kúpil nejaké tie 
miesta a tam parkoval.  
Prítomní ďalej o tom diskutovali a napokon sa dohodli, že starostka obce p. Maňa oboznámi s tým, 
aby to konzultoval s dopravným inžinierom a dopravným úradom a potom by sa poslanci o tom ďalej 
poslanci diskutovali.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala na pozemok s p. Klimekom.  
Starostka obce povedala, že napísala na kataster, aby im pomohli odstrániť tento nesúlad. Povedala, 
že jedna parcela má 887 m2, druhá má 666 m2 a na mape sú úplne totožné obrysy. Povedala, že jej 
povedali, že by mu mohli vymeniť tých 887 m2, ale on by mal v skutočnosti len 666 m2. Povedala, že 
ešte je veľká tragédia to, že naša parcela je vedená ako les a tie jeho parcele sú asi orná pôda alebo 
trvalý trávnatý porast, a tam je v skutočnosti les, ktorý sa tam posunul a na tej našej parcele len už nie 
je. Povedala, že je to taká situácia, nad ktorou si aj právnici lámu hlavu a že jej povedali, aby napísala 
na kataster, nech im pomôžu odstrániť ten nesúlad, že inak by tí právnici do toho nešli lebo im môže 
povedať, že oni mu na papieri predali 887 m2 a v skutočnosti má len 600 m2 a povie, že ho podviedli. 
P. Rudolf Škriečka povedal, že sa niekde musel stať omyl na tých mapách.  
Starostka požiadala poslancov, že by toto ešte nechali tak, že uvidia, čo im odpíšu z katastra, kde 
napísala list, nech im potom dajú vyrozumenie.  
Starostka na záver rokovania ukázala poslancom a prítomným ocenenie, ktoré bolo udelené 
Rímskokatolíckej cirkvi, farnosti Hrachovište titul FÉNIX - Kultúrna pamiatka roka, za výnimočný počin 
záchrany národnej kultúrnej pamiatky ORGAN V KOSTOLE sv. Michala Archanjela vo Vaďovciach. 
Cena bola udelená za zreštaurovanie nástrojovej aj architektonickej časti pamiatky a ukážkovú 
profesijnú kooperáciu, ktorej výsledkom je prinavrátenie jedinečnej historickej podoby, ako aj zvuku 
nástroja. Ocenenie prevzal pán farár Mgr. Irenej Ciutti od ministerky kultúry Martiny Šimkovičovej na 
hrade v Ľubochni a tiež finančnú odmenu 10 000 eur od generálneho partnera súťaže, Nadácie SPP. 
Starostka obce povedala, že záznam z udeľovania cien Fénix si môžu pozrieť na STV1 dňa 2.5.2024 
o 21:40 hod. a oboznámila ich z plánovanými akciami Rímskokatolíckej cirkvi v tomto roku.  
Nakoniec starostka obce ukončila zasadnutie a popriala prítomným pekný zvyšok večera.  
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